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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Kunadacs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 03-án     
megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak: Dunai László polgármester 
                         Farkas Ildikó alpolgármester 

Bódog Ferenc, Kőrözsi Krisztián, Látosné Laczkovics Anett, Makai Katalin,                
képviselők (6 fő) 

                         Palla Tibor jegyző 
 

Távolmaradását bejelentette:  Gattyán Zoltán képviselő  
 
                         Lakosság részéről 50 fő 
 
A polgármester megállapítja, hogy a képviselők több mint fele – 6 fő - jelen van, így a 
közmeghallgatás határozatképes.  
A polgármester ismerteti a közmeghallgatás intézményének törvényi szabályozását.  
A polgármester az ülést megnyitja, majd javaslatot tesz a közmeghallgatás napirendjére. 
 

N a p i r e n d: 
 
 

1./ Kunadacs Község Önkormányzatának 2010. évi gazdálkodásáról 
szóló tájékoztatás, valamint, a 2011. évi fejlesztési elképzelések. 
Előadó: polgármester 

 
A képviselő-testület a közmeghallgatásra előterjesztet napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
1 Napirend tárgyalása: 
Kunadacs Község Önkormányzatának 2010. évi gazdálkodásáról szóló tájékoztatás, valamint, 
a 2011. évi fejlesztési elképzelések. 
Előadó: polgármester 
             (előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva, 1. sz. melléklete) 
 
A polgármester a jegyzőkönyv melléklete szerint ismerteti ( felolvassa ) az írásos anyagot. 
 
A polgármester kéri a közmeghallgatás résztvevőit, hogy a napirenddel kapcsolatban 
mondják el véleményüket, vagy a település életével kapcsolatban is várja a kérdéseket. 
 
A polgármester különtájékoztatást ad a szennyvízberuházás jelenlegi lehetőségéről és a lakás 
elő takarékosság esetleges megszüntetésének hátrányairól. Kéri a lakosságot, hogy ne 
szüntessék meg az elő takarékosságot. 
 



Veszelszki Sándor kérdezi, hogy miért kell most a szennyvíz beruházás. A belvíz jelenleg 
nagyobb gond.  Ismerteti azt az elképzelését, hogy az egyes lakásoknál kialakítandó egyéni 
szennyvíz tisztítás olcsóbb lenne. A lakos szerinti saját működtetés a legolcsóbb. Miért kell 
átadni más működtetőnek a rendszert.  
 
A polgármester válaszában elmondja, hogy a jelenlegi szennyvízleürítőnek az engedélye 
2013. március 31-én lejár. Ismerteti az előző két próbálkozás folyamatát.  Ezt Követően 
Kecskemétre kell beszállítani a szippantott szennyvizet. Két gázvezeték ág között van a 
leürítő, valószínűleg nem kap hosszabbítást. Saját tisztító lenne a településen. A tisztított 
szennyvíz a XXI. Számú csatornába folyna. Tájékoztatást ad a két műszaki lehetőség 
tartalmáról. Ismerteti a gravitációs és az un. nyomott rendszer előnyeit és hátrányait. 
Megvalósulás esetén a Bácsvíz zrt. lenne a működtető. Biológiai és vegyi tisztítás történne. 
 
Veszelszki Sándor szerint környezetkímélő megoldást kell találni. A házaknál történő egyedi 
tisztítást jobbnak tartja. A legolcsóbbat és a legjobbat kell a kunadacsi embereknek 
megvalósítani. 
 
A polgármester elmondja, hogy a pályázaton várhatóan 85-90%-os támogatást lehet majd 
elérni. A polgármester 90%-os támogatásra számít. Korábbi pályázatokhoz már mindkét 
műszaki megoldásra elkészültek a tervek .A belvíz egy-két utcában jelenthet problémát.  
 
Laczkovics Istvánné a telken belüli rákötés technikai részé iránt érdeklődik. 
 
A polgármester a két technikai megoldást ismertetve tájékoztatja a kérdezőt a hálózatra 
történő rákötésről. 
 
Mellár Tiborné a szennyvízberuházás gravitációs változata mellett érvel. 
 
Veszelszki Sándor szerint az ivóvíz program keretében nem lesz jó a Gudmon-foki víz. Ezt a 
vizet ne hozzák Kunadacsra. A víz rossz minőségére mond példákat. 
 
A polgármester a Kék víz ivóvízminőség javító programot ismerteti. Az itteni víznek magas 
az arzéntartalma, ezért azt mentesíteni kell. A Gudmon-foki vízbázist a Bácsvíz bemutatta 
azon önkormányzatoknak, akik innen fogják kapni az ivóvizet. Ez egy Európai Uniós 
pályázat, kész tervdokumentációval. Uniós támogatással valósul meg.  
 
Béni Imre örül a szennyvízberuházás megindulásának. A képviselő-testület tagjaiban 
garanciát lát arra, hogy a legjobb megoldás fog megvalósulni. A döntést a képviselőkre kell 
bízni. A képviselők a falunak legelőnyösebbet fogják kiválasztani. Fiatal ambíciózus a 
testület, jól látják el feladatukat. 
 
A polgármester elmondja, hogy most egy általános tájékoztatást adott a szennyvízberuházás 
lehetőségéről. Ha konkrét döntésekre kerül sor, a lakosság kizárólag erre a kérdésre 
vonatkozóan  részletes szakmai tájékoztatást fog kapni. 
 
Bódog Ferencné  szintén arról szól, hogy az ivóvíz program keretében nem lesz jó a 
Gudmon-foki víz. Véleménye szerint a Duna olyan szennyezett, hogy az sem tisztább víz mint 
a kunadacsi. 
 
Kemény András szerint a jó ötletek mögé oda kell álli, nem pedig akadályozni. 
 
Hegedűs  Ferenc a temető ellopott hátsó kapujának a pótlását kéri, mert az őzek bejárnak a 
temetőbe és lelegelik a kitett virágokat. 



Szőrös Árpád a belterületi utak kátyúzásának szükségességéről szól. 
 
A polgármester elmondja, hogy a 2011. évi költségvetés 3 millió forintot tartalmaz a 
kátyúzásra. Ősszel kísérlet képen mart aszfalt felhasználásával  javítottuk a kátyúkat. 
 
Sipos László az M-8-as autópálya megvalósulásáról érdeklődik. 
 
A polgármester válaszában elmondja, hogy pontos időpont még nem ismert. Csúszik a 
beruházás az eredetileg tervezett időponthoz képest. 
 
A közmeghallgatáson napirend, több kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 
 
Mivel a közmeghallgatásnak több napirendje és hozzászólása, kérdése nem volt, a 
polgármester az ülést 18 óra 15 prckor bezárta. 
 
 

Kmf. 
 
 
 
Dunai László         Palla Tibor 
polgármester             jegyző 
 
 


